
Mestské zastupiteľstvo vo Fiľakove 
 

Z á p i s n i c a 
 

napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva vo Fiľakove konanom dňa 
13. decembra 2018 

 
 
Počet poslancov: 15 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
Neprítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Ďalší prítomní: 
 
Mgr. Attila Agócs, PhD. – novozvolený primátor mesta PhDr. 
Andrea Mágyelová – prednostka MsÚ 
Ing. Ladislav Estefán – hlavný kontrolór mesta 
 
Ing. Zoltán Varga – vedúci odd. E a MM 
JUDr. Norbert Gecso – vedúci  odd. vnútornej správy 
Bc. Erika Szabová  - vedúca referátu  ekonomiky 
Bc. Pavel Baláž – náčelník MsP 
PhDr. Peter Fehér – vedúci odd. školstva kultúry a športu 
Ing. Agáta Balážová – vedúca KC 
 
Mgr. Andrea Illés Kósik – riaditeľka MsKS 
Ing. Mária Veliká –  riaditeľka Nezábudka n.o. 
Mgr. Viktória Tittonová, PhD. – riaditeľka Hradného múzea  
Ing. Štefan Estergomi – riaditeľ Filbyt s.r.o. 
 
Mgr. Štefan Ujpál – riaditeľ ZŠ Skolská 
Mgr. Roland Bozó – riaditeľ ZŠ. Š. Koháryho II. 
Mgr. Ildikó Wágnerová – riaditeľka ZŠ Farská lúka 
Mgr. Štefan Šimko – riaditeľ ZŠ L. Mocsáryho 
PhDr. Zorán Ardamica, PhD. – riaditeľ ZUŠ 
Helena Kecskemétiová – riaditeľka MŠ Štúrova 
Mgr. Danica Vargová – riaditeľka MŠ Daxnerova 
 
R o k o v a n i e : 
 

Rokovanie Mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zvolal primátor mesta v zmysle § 12 ods. 1 
zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov. Program rokovania bol 
schválený nasledovne: 
 



 
  
1) Otvorenie  

2) Voľba návrhovej komisie  

3) Interpelácie poslancov  

4) Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 
2017/2018  
predkladajú riaditelia škôl a školských zariadení  
5) Schválenie žiadostí o poskytnutie dotácií z rozpočtu mesta Fiľakovo na rok 2019  

6) VZN mesta Fiľakovo č. 3 o dani z nehnuteľností – zmena  
predkladá: vedúci odd. E a MM  
7) VZN mesta Fiľakovo č. 4 o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO – zmena  
predkladá: vedúci odd. E a MM  
8) Správa o činnosti MsP za III. Q 2018  
predkladá: náčelník MsP  
9) Návrh rozpočtu na rok 2019  
predkladá: prednostka MsÚ  
10) Plány práce orgánov mesta na I. polrok 2019  
predkladá: prednostka MsÚ  
11) Správy predkladané hlavným kontrolórom mesta  
predkladá: hlavný kontrolór mesta  
12) Aktuálne záležitosti mesta  

13) Diskusia  
14) Záver  
 

K bodu č. 1) Otvorenie zasadnutia 
 
 Primátor otvoril zasadnutie. Prednostka prečítala sľub poslanca, Ing. László Kerekes, 
ktorý bol na ustanovujúcom zasadnutí zastupiteľstva 3.12.2018 neprítomný, zložil poslanecký 
sľub. 
 
 

K bodu č. 2) Určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 
 

Primátor za zapisovateľku určil Bc. Klaudiu Kovácsovú, za overovateľov poslancov Mgr. 
Szvorák a Alexandra Medeho. 
 
Hlasovanie za overovateľov a zapisovateľku zápisnice: 
Prítomní: 12, Á: 12, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Ing. László Kerekes, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Mgr. Zsuzsanna 
Szvorák, Jozef Tankina, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 



Zdržal sa: 0 
Poslanci hlasovaním schválili overovateľov a zapisovateľku zápisnice. 
 
 

K bodu č. 3) Voľba návrhovej komisie 
 

Primátor navrhol za členov návrhovej komisie poslancov Ing. Fehéra, Ing. Kerekesa a L. 
Flachbarta. Kvôli legislatívnym zmenám budú odteraz vždy 3 poslanci, ktorí budú podpisovať 
a čítať každé uznesenie zvlášť. 

Primátor dal v tomto bode odhlasovať pôvodný program a predstavil návrh na zmenu 
programu nasledovne: 
 
1) Otvorenie – rozšírenie o Zloženie sľubu poslanca mestského zastupiteľstva a odovzdanie 
osvedčenia o zvolení  
2) Určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice  

3) Voľba návrhovej komisie, mandátovej a volebnej komisie  

4) Správa mandátovej komisie  

5) Interpelácie poslancov  

6) Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 
2017/2018  
predkladajú riaditelia škôl a školských zariadení  
6a) Voľba členov školských rád  
7) Schválenie žiadostí o poskytnutie dotácií z rozpočtu mesta Fiľakovo na rok 2019  
8) VZN mesta Fiľakovo č. 3 o dani z nehnuteľností – zmena  
predkladá: vedúci odd. E a MM  
9) VZN mesta Fiľakovo č. 4 o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO – zmena  
predkladá: vedúci odd. E a MM  
10) Správa o činnosti MsP za III. Q 2018  
predkladá: náčelník MsP  
11) Zmena rozpočtu na rok 2018 – rozpočtové opatrenie č. 09/2018 a 10/2018  
predkladá: vedúca referátu ekonomiky  
12) Návrh programového rozpočtu mesta Fiľakovo a jej rozpočtových organizácií na roky 
2019-2021  
11a) Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu programového rozpočtu mesta Fiľakovo a 
jej rozpočtových organizácií na roky 2019-2021  
predkladá: hlavný kontrolór mesta  
11b) Stanovisko komisií zriadených pri MZ Fiľakovo k návrhu programového rozpočtu 
mesta Fiľakovo a jej rozpočtových organizácií na roky 2019-2021  
predkladá: prednostka MsÚ  
11c) Schvaľovanie návrhu rozpočtu mesta Fiľakovo a jej rozpočtových organizácií na roky 
2019-2021  
predkladá: prednostka MsÚ  
13) Plány práce orgánov mesta na I. polrok 2019  



predkladá: prednostka MsÚ  
13a) Voľba predsedu komisie školstva a mládeže  
predkladá: prednostka MsÚ  
13b) Voľba členov komisií zriadených pri MZ Fiľakovo  
predkladá: prednostka MsÚ  
13c) Voľba členov redakčnej rady mestských novín  
predkladá: prednostka MsÚ  
14) Správy predkladané hlavným kontrolórom mesta  
predkladá: hlavný kontrolór mesta  
15) Aktuálne záležitosti mesta  
15a) Hlavný kontrolór – vzdanie sa funkcie, vyhlásenie voľby nového hlavného kontrolóra  
predkladá: prednostka MsÚ  
16) Diskusia  
17) Záver  
 
Hlasovanie za zmenu programu: 
Prítomní: 12, Á: 12, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Ing. László Kerekes, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Mgr. Zsuzsanna 
Szvorák, Jozef Tankina, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdrž.:  0 
 
 
K bodu č. 4) Interpelácie poslancov 
 

Neboli žiadne. 
 
 

K bodu č. 5) Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za 
školský rok 2017/2018 
 

Riaditelia jednotlivých ZŠ a MŠ v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta predniesli svoje 
správy. 

Mgr. Wágnerová – ohrozenie vidí v nízkom počte detí, snažia sa byť školou rodinného typu. 
Prestavila vybavenie školy a ich činnosť, úspechy v súťažiach, zameranie sa v športe na florbal, 
zveľaďovanie areálu. Primátor pochválil výsledky testovania deviatakov. 

Mgr. Bozó – predstavil zloženie a počty žiakov a zamestnancov, pomáhajú im dvaja 
asistenti učiteľa. Hovoril o súťažiach, podujatiach, kt. organizovali alebo sa ich zúčastnili, ďalej 
o súčinnosti pri poskytovaní priestorov počas rekonštrukcií MŠ a MsKS. Vymenoval obnovy na 
budove školy, nákup vybavenia, zavedenie e-triednej knihy, plány na ďalšie obdobie. Primátor 
pochválil rekonštrukcie a snahu, povzbudil na „dodávanie“ žiakov do miestneho gymnázia, 
spomenul veľa žiakov v zahraničí. 



Mgr. Ujpál – dobrý počet žiakov, stále sa zvyšuje. Vymenoval zloženie zamestnancov, majú 
cez projekt 2 asistentov učiteľa. Vymenoval aktivity žiakov, podujatia, súťaže a úspechy žiakov. 
Primátor pochválil smerovanie a profilovanie školy, spomenul investičný dlh mesta voči škole. 
Chce preto obnoviť budovu dielní do roku 2020. 

Mgr. Šimko – počet a zloženie žiakov a pedagógov, prospech, množstvo vymeškaných 
hodín (5.-9. roč.), testovanie a podpriemerné výsledky, že im chýba geograf a fyzik. 
Organizovanie a účasť na súťažiach, úspechy. Majú 3 asistentov učiteľa, pozitívne výsledky. 
Bohatá krúžková činnosť. Primátor spomenul dôležitosť začatia inkluzívneho vzdelávania, 
vyzval, aby nešlo len o „varenie a pečenie“, ale o reálnu integráciu. 

PhDr. Ardamica, PhD. – 352 žiakov. Hovoril o zložení zamestnancov, pribudli folkloristi 
z Domu tradícií, úspešná spolupráca. Mali 90 hlavných aktivít (súťaží a podujatí), rôzne výlety, 
exkurzie. Zhrnul hospodárenie a rozpočet, projekty. Majú deti z rôznych sociálnych vrstiev, 
úspešná integrácia. Primátor pogratuloval k výsledkom, rastú na kvalite aj kvantite. Budú hľadať 
možnosti na priestorové rozšírenie, mesto pomôže personálne – pridá ½ úväzku na 
administratívne práce. Teší ho výučba ľud. tradícií. 

Mgr. Vargová – 4 slovenské a 4 maďarské triedy, spomenula projekt Dúha, súťaže, kde 
uspeli. Vyzdvihla projekt Erazmus +. Primátor prisľúbil v budúcom roku pokračovanie výmeny 
okien a dverí, už podali do envirofondu projekt na zateplenie. Pochválil za väčšie projekty. 

Kecskemétiová - majú novú radu škôlky, kapacita MŠ je vyťažená na 100 %. Vďaka 
rekonštrukcii bude 14 miest navyše, bude 153 miest. Otvorili o jednu maďarskú triedu naviac, 
teraz sú so slovenskými v pomere 4+4. Aktivity pedagógov, spolupráca s logopedičkou 
a Centrom pedagogic. poradenstva. Poďakovala za rekonštrukciu. Primátor informoval, že 
sťahovanie sa späť bude asi až začiatkom februára 2019. 

 
Primátor po správach dal prečítať návrhovou komisiou a odhlasovať poslancami uznesenia 

č. 11 a 12. 
 
Hlasovanie o uznesení č. 11 o zložení sľubu poslanca: 
Prítomní: 13, Á: 12, N:0, Zdr.  sa: 1 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Ladislav Szakó, Mgr. Zsuzsanna Szvorák, 
Jozef Tankina, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdrž.:  Ing. László Kerekes 
 
Hlasovanie o uznesení č. 12 o správach výchovno-vzdelávacej činnosti škôl: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Ing. László Kerekes, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Ladislav Szakó, Mgr. 
Zsuzsanna Szvorák, Jozef Tankina, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdrž.:  0 



 
K bodu č. 5a) Voľba členov školských rád 
 
 PhDr. Fehér predstavil návrh na delegovanie členov školských rád (viď priložený 
materiál). Primátor vyzval k hlasovaniu o verejnej voľbe a následne za návrh členov rád. 
 
Hlasovanie o verejnej voľbe: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Ing. László Kerekes, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Ladislav Szakó, Mgr. 
Zsuzsanna Szvorák, Jozef Tankina, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdrž.:  0 
 
Hlasovanie o návrhu delegovania členov šk. rád: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Ing. László Kerekes, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Ladislav Szakó, Mgr. 
Zsuzsanna Szvorák, Jozef Tankina, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdrž.:  0 
  
 
K bodu č. 6) Schválenie žiadostí o poskytnutie dotácií z rozpočtu mesta Fiľakovo na rok 2019 
 

Primátor pred začatím hlasovaniu upozornil poslancov, že majú povinnosť nahlásiť 
prípadný konflikt záujmov pri hlasovaní na základe vyhlásenia, kt. podpísali. Nahlásili sa 
Ladislav Flachbart (FTC), Mgr. Visnyai (FTC), Ing. Kerekes (FTC) a Mgr. Szvorák (Csemadok). 
Jednotlivé návrhy na výšku dotácií viď v priloženom materiáli. 
 
Hlasovanie uznes. č. 14 – dotácia pre Kvapky rosy: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Ing. László Kerekes, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Ladislav Szakó, Mgr. 
Zsuzsanna Szvorák, Jozef Tankina, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdrž.:  0 
Uznesenie schválené s podmienkou, že si musia dopísať v zmluve 5-percentné spolufinancovanie. 
 
Hlasovanie o uznes. č. 15 – dotácia pre OZ Šťastné labky: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 



Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Ing. László Kerekes, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Ladislav Szakó, Mgr. 
Zsuzsanna Szvorák, Jozef Tankina, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdrž.:  0 
Uznesenie schválené. 
 
Hlasovanie o uznes. č. 16 – dotácia pre MADOM Fiľakovo: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Ing. László Kerekes, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Ladislav Szakó, Mgr. 
Zsuzsanna Szvorák, Jozef Tankina, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdrž.:  0 
Uznesenie schválené. 
 
Hlasovanie o uznes. č. 17 – dotácia pre Csemadok: 
Prítomní: 12, Á: 12, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Ing. László Kerekes, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Ladislav Szakó, Jozef 
Tankina, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdrž.:  0 
Uznesenie schválené. Mgr. Zsuzsanna Szvorák sa nezúčastnila hlasovania pre konflikt záujmov. 
 
Hlasovanie o uznes. č. 18 – dotácia pre OZ FTC Fiľakovo: 
Prítomní: 10, Á: 10, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Csilla Gallová, Erik Kelemen, , 
Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Ladislav Szakó, Jozef Tankina 
NIE : 0 
Zdrž.:  0 
Uznesenie schválené. Ing. László Kerekes, Ladislav Flachbart a Mgr. Attila Visnyai sa 
nezúčastnili hlasovania pre konflikt záujmov. 
 
Hlasovanie o uznes. č. 19 – dotácia pre MsO Jednoty dôchodcov: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Ing. László Kerekes, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Ladislav Szakó, Mgr. 
Zsuzsanna Szvorák, Jozef Tankina, Mgr. Attila Visnyai 



NIE : 0 
Zdrž.:  0 
Uznesenie schválené. 
 
Hlasovanie o uznes. č. 20 – dotácia pre TOMATEX s.r.o.: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Ing. László Kerekes, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Ladislav Szakó, Mgr. 
Zsuzsanna Szvorák, Jozef Tankina, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdrž.:  0 
Uznesenie schválené. 
 
Hlasovanie o uznes. č. 21 – dotácia pre Minorita pre všetkých: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Ing. László Kerekes, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Ladislav Szakó, Mgr. 
Zsuzsanna Szvorák, Jozef Tankina, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdrž.:  0 
Uznesenie schválené. 
 
Hlasovanie o uznes. č. 22 – zoznam súborov fungujúcich pod MsKS: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Ing. László Kerekes, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Ladislav Szakó, Mgr. 
Zsuzsanna Szvorák, Jozef Tankina, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdrž.:  0 
Uznesenie schválené. 
 
Hlasovanie o uznes. č. 23 – dotácie pre súbory fungujúce pod MsKS: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Ing. László Kerekes, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Ladislav Szakó, Mgr. 
Zsuzsanna Szvorák, Jozef Tankina, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdrž.:  0 
Uznesenie schválené. 
 



Hlasovanie o uznes. č. 24 – dotácie v pôsobnosti MsR: 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Alexander Mede, Ladislav Szakó, Mgr. Zsuzsanna Szvorák, Jozef Tankina, Mgr. 
Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdrž.:  0 
MsZ berie na vedomie dotácie schválené MsR. PhDr. Róbert Rubint a Ing. László Kerekes sa 
nezúčastnili hlasovania pre konflikt záujmov. 
 
 
K bodu č. 7) VZN mesta Fiľakovo č. 3 o dani z nehnuteľností – zmena  
 

Ing. Varga predniesol návrh VZN č. 3 o zmene výšky poplatkov za dane z nehnuteľnosti. 
Zdôvodnil, že naše sadzby boli trojnásobne nižšie oproti priemeru SR a VZN ich upravuje 
k bežnému štandardu. Uviedol modelové situácie. Zvýšenie sa má dotknúť najmä veľkých firiem, 
kt. platili doteraz skoro najmenej v SR. Aj po zvýšení bude 2,2-krát nižšia oproti SR priemeru. 
Primátor povedal, že ide o bolestný krok, ale po 7 rokoch nevyhnutný. Je to aj „mestotvorný 
krok“. Už oproti Poltáru, kt. je 2x menší v počte obyvateľov, budeme mať stále nižšie dane. 
Bežný občan to veľmi nepocíti a bude to mesto vedieť použiť napr. na ďalšie asfaltovanie ulíc. 

Ing. Fehér – chápem a súhlasím. Ale poslednú vetu z dôvodovej správy, že tento krok 
neovplyvňuje hosp. výsledok firiem, dajte preč, lebo to nie je pravda. 
 
Hlasovanie o uznes. č. 25 – zmena VZN č. 3/2018: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Ing. László Kerekes, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Ladislav Szakó, Mgr. 
Zsuzsanna Szvorák, Jozef Tankina, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdrž.:  0 
Uznesenie schválené. 
 

K bodu č. 8) VZN mesta Fiľakovo č. 4 o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO – 
zmena 
 

 Ing. Varga predstavil návrh na zmenu výšky miestnych daní a poplatkov za KO. Vysvetlil 
dôvody zmeny sadzieb, predovšetkým pri KO, kde je rozdiel markantný (viď priložený materiál). 
Dôvodom je zvýšenie poplatkov za skládkovanie zo strany štátu a tiež zistenie kontroly NKÚ, kt. 
zistenia poukázali na potrebu zvýšenia sadzieb zo strany mesta. Primátor dodal, že v prípade 
zvýšenia poplatkov za prenosné garáže ide o obmedzenie používania plechových a iných 
prenosných garáží. 



Poslanec Flachbart: ak sa zvýšia poplatky za garáže, napr. na sídlisku, mali by sa peniaze 
investovať do vybudovania prístupových ciest k nim, lebo 20 r. sa s nimi nič nerobilo. Primátor 
reagoval, že tých pár stoviek eur, čo sa vyzbiera navyše, na to stačiť určite nebude. Museli by 
urobiť aj kanalizáciu, nie len asfalt a to by stálo státisíce. Podľa Flachbarta stačí zarovnať terén. 
Zo strany primátora je to reálne. 
 Primátor: NKÚ nariadil mestu znížiť sumu, kt. obyvateľom dotujeme skládkovanie, nedá 
sa nič robiť. Zároveň poplatky zdvihol štát, musíme sa prispôsobiť. Uviedol modelové situácie 
(viď záznam). 
 Poslanec Rubint: štát tým chce navýšiť podiel separovaného zberu. Mohli by sme toto 
využiť na kampaň za separovanie, aby sa zvyšovanie poplatkov za KO, ktoré bude asi 
každoročné, separovaním aspoň pribrzdilo. Navrhol sprehľadniť rozpis harmonogramu zberu SO 
od rodinných domov. Primátor súhlasil a poveril Bc. Kovácsovú na vypracovanie komunikačnej 
stratégie. 
 HK Estefán: reagoval na Flachbarta, že mesto už problém ciest riešilo aj v minulosti, ale 
sú tam obrovské balvany a nedalo sa. VPS aspoň v prednej časti spravila kanalizáciu. Primátor 
zakončil, že do budúcna sa téme budú venovať. 
 
Hlasovanie o uznes. č. 26 – zmena VZN č. 4/2018: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Ing. László Kerekes, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Ladislav Szakó, Mgr. 
Zsuzsanna Szvorák, Jozef Tankina, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdrž.:  0 
Uznesenie schválené. 
 
 
K bodu č. 9) Správa o činnosti MsP za III. Q 2018 
 

Náčelník Baláž predniesol správu zastupiteľstvu. Spomenul pretrvávajúci problém žobrajúcich 
a kradnúcich detí, často z okolitých obcí, slabú dochádzku detí z problémových rodín, problém 
s umiestňovaním do domovov. Rieši sa inštalácia dvoch nových kamier v parku, pri detskom 
ihrisku, vyhrali tiež projekt na 10 nových statických kamier. Problémom je aj vynášanie KO na 
stanovištia zberu SO, ale zas kvôli tomu miznú čierne skládky. Riešia to fotopascami.  

Primátor: prvýkrát sa stáva, že priestupky prevýšili počet porušení VZN, ide najmä 
o vlámačky. V roku 2019 už bude počet kamier 4x vyšší, ako pred 4 rokmi. Postupne bude treba 
vymieňať zastaralé. Počet trestných činov stúpa, ale nie sme úplne nepripravení, čo vidieť zo 
správ MsP.  
 
Hlasovanie o uznes. č. 27 – správa MsP za III. Q.: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 



ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Ing. László Kerekes, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Ladislav Szakó, Mgr. 
Zsuzsanna Szvorák, Jozef Tankina, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdrž.:  0 
MsZ berie na vedomie správu MsP. 
 
 

K bodu č. 10) Zmena rozpočtu na rok 2018 – rozpočtové opatrenie č. 09/2018 a 10/2018  
 

Bc. Szabová predstavila návrh na zmeny. Ide o presun financií, výdavky ani príjmy sa 
nemenia. 

 
Hlasovanie o uznes. č. 28 – zmena rozpočtu na rok 2018: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Ing. László Kerekes, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Ladislav Szakó, Mgr. 
Zsuzsanna Szvorák, Jozef Tankina, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdrž.:  0 
Uznesenie schválené. 
 
 
K bodu č. 11) Návrh programového rozpočtu mesta Fiľakovo a jej rozpočtových organizácií 
na roky 2019-2021  
 
 

11a)  Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu programového rozpočtu mesta Fiľakovo a 
jej rozpočtových organizácií na roky 2019-2021. HK Estefán predniesol stanovisko 
k programovému rozpočtu, ktorý odporučil schváliť. 
 
Hlasovanie o uznes. č. 29 – stanovisko HK: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Ing. László Kerekes, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Ladislav Szakó, Mgr. 
Zsuzsanna Szvorák, Jozef Tankina, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdrž.:  0 
MsZ berie na vedomie správu HK. 
 
11b)  Stanovisko komisií zriadených pri MZ Fiľakovo k návrhu programového rozpočtu 
mesta Fiľakovo a jej rozpočtových organizácií na roky 2019-2021. Prednostka predstavila 



stanovisko komisií k návrhu. Dostala všetky okrem stanoviska komisie kultúry. Ostatné, vrátane 
MsR odporučili návrh schváliť. 
 
Hlasovanie o uznes. č. 29 – stanovisko HK: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Ing. László Kerekes, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Ladislav Szakó, Mgr. 
Zsuzsanna Szvorák, Jozef Tankina, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdrž.:  0 
MsZ berie na vedomie stanovisko komisií MsZ. 
 
11c) Schvaľovanie návrhu rozpočtu mesta Fiľakovo a jej rozpočtových organizácií na roky 
2019-2021. Primátor v tohto bodu predstavil harmonogram rekonštrukcií MK na nasledujúce 
volebné obdobie. Vymenoval investičné plány mesta zahrnuté v rozpočte. Prednostka vysvetlila 
návrh na presun rezervného fondu a zároveň samotný návrh na rozpočet, kt. je zostavený ako 
vyrovnaný. 
 Ing. Kerekes navrhol, aby sa v roku 2019 mesto zaoberalo so zakúpením hlasovacieho 
zariadenia a notebookov pre poslancov. Poslanci dostali od primátora prísľub, no do rozpočtu sa 
to nezapracovalo. 
 
Hlasovanie o uznes. č. 31 – rekonštrukcie MK a presun rezervného fondu: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Ing. László Kerekes, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Ladislav Szakó, Mgr. 
Zsuzsanna Szvorák, Jozef Tankina, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdrž.:  0 
Uznesenie schválené. 
 
Hlasovanie o uznes. č. 32 – rozpočet na roky 2019-2021: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Ing. László Kerekes, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Ladislav Szakó, Mgr. 
Zsuzsanna Szvorák, Jozef Tankina, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdrž.:  0 
Uznesenie schválené. 
 
K bodu č. 12) Plány práce orgánov mesta na I. polrok 2019  
 



Prednostka predstavila plány práce orgánov mesta na prvý polrok 2018. 
 
Hlasovanie o uznes. č. 33 – plán práce org. mesta: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Ing. László Kerekes, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Ladislav Szakó, Mgr. 
Zsuzsanna Szvorák, Jozef Tankina, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdrž.:  0 
Uznesenie schválené. 
 
 Ing. Kerekes – predniesol pozmeňujúci návrh k štatútu mesta, kde by sa mala zmeniť 
posledná veta pri komisiách a doplniť slovné spojenie „okrem komisie školstva“. Ide o počet 
členov komisií, nakoľko v štatúte sa uvádza 6 a komisia školstva bude mať 7 členov vrátane 
predsedu (bude mať zástupcu z každej školy v meste, viď priložený materiál).  
Najprv bolo treba schváliť verejnú voľbu predsedu komisie školstva, zrušiť uznesenie z minulého 
zastupiteľstva, v ktorom už bol Ing. Menovaný, hoci nezložil sľub a zmeniť štatút. 
 
Hlasovanie o uznes. č. 34 – verejná voľba predsedu komisie školstva: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Ing. László Kerekes, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Ladislav Szakó, Mgr. 
Zsuzsanna Szvorák, Jozef Tankina, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdrž.:  0 
Uznesenie schválené. 
 
Hlasovanie o uznes. č. 35 – zmena štatútu mesta: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Ing. László Kerekes, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Ladislav Szakó, Mgr. 
Zsuzsanna Szvorák, Jozef Tankina, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdrž.:  0 
Uznesenie schválené. 
 
Hlasovanie o uznes. č. 36 – zrušenie uznesenia z predch. zasadnutia: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 



ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Ing. László Kerekes, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Ladislav Szakó, Mgr. 
Zsuzsanna Szvorák, Jozef Tankina, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdrž.:  0 
Uznesenie schválené. 
12a) Voľba predsedu komisie školstva a mládeže 
 
Hlasovanie o uznes. č. 37 – voľba predsedu komisie školstva: 
Prítomní: 13, Á: 12, N:0, Zdr.  sa: 1 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Ladislav Szakó, Mgr. Zsuzsanna Szvorák, 
Jozef Tankina, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdrž.:  Ing. László Kerekes 
Uznesenie schválené. 
 
12b) Voľba členov komisií zriadených pri MZ Fiľakovo 
  
 Jednotliví navrhovaní členovia (viď priložený materiál). 
 
Hlasovanie o uznes. č. 38 – voľba členov komisií: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Ing. László Kerekes, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Ladislav Szakó, Mgr. 
Zsuzsanna Szvorák, Jozef Tankina, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdrž.:  0 
Uznesenie schválené. 
 
12c) Voľba členov redakčnej rady mestských novín 
  

Prednostka informovala, že komisia kultúry delegovala ako zástupcov verejnosti 
v redakčnej rade FZ-FH Vladimíra Cirbusa a Emese Szvorák.  
 
Hlasovanie o uznes. č. 39 – voľba členov redakčnej rady: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Ing. László Kerekes, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Ladislav Szakó, Mgr. 
Zsuzsanna Szvorák, Jozef Tankina, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 



Zdrž.:  0 
Uznesenie schválené. 
 
12d) Voľba členov dozornej rady Filbyt s.r.o. 
 
 Jednotliví navrhovaní členovia (viď priložený materiál). 
Hlasovanie o uznes. č. 40 – voľba členov dozornej rady Filbyt s.r.o.: 
Prítomní: 13, Á: 12, N:0, Zdr.  sa: 1 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Ing. László Kerekes, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Mgr. Zsuzsanna 
Szvorák, Jozef Tankina, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdrž.:  Ladislav Szakó 
Uznesenie schválené. 
 
 
K bodu č. 13) Správy predkladané hlavným kontrolórom mesta  
 
 HK Estefán predniesol svoje správy. Podrobnejšie informoval predovšetkým o zisteniach 
vo Filbyt s.r.o. Čas na nápravu zistených pochybení stanovil na 31.03.2019. 
 Primátor: Túto správu budeme podrobne rozoberať na valnom zhromaždení. V tejto 
spoločnosti je neporiadok. Buď tu do roka zavedie poriadok konateľ alebo to spravím ja. 
 Konateľ Estergomi: dostali doteraz množstvo kontrol a nenašli žiadne pochybenia. 
Primátor reagoval, že kontroly boli inak zamerané a nevie, čo tým vlastne chcel konateľ povedať, 
či sú zistenia HK nesprávne. Tých 57 zistení ostáva faktom a treba ich napraviť. Konateľ prisľúbil 
zjednať nápravu. 
 Ostatné správy viď v priloženom materiáli. 
 
Hlasovanie o uznes. č. 41 – správy HK: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Ing. László Kerekes, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Ladislav Szakó, Mgr. 
Zsuzsanna Szvorák, Jozef Tankina, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdrž.:  0 
MsZ berie na vedomie správy HK. 
 
 

K bodu č. 14) Aktuálne záležitosti mesta  
 

Prednostka upovedomila poslancov, že k 1.3.2019 sa vzdáva svojej funkcie HK Estefán, kt. 
odchádza do predčasného dôchodku. Informovala o zákone, kt. pojednáva o podmienkach 



prijatia a voľby nového HK. Navrhla vyhlásenie volieb už dnes a uviedla nového funkcie hneď 
k 1.3.2019. Predstavila postup pri voľbe, kt. má prebehnúť 28.2.2019. 
 
Hlasovanie o uznes. č. 42 – voľba nového HK: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO : Zoltán Anderko, Tibor Czupper, Ing. Ladislav Fehér, Ladislav Flachbart, Csilla Gallová, 
Erik Kelemen, Ing. László Kerekes, Alexander Mede, PhDr. Róbert Rubint, Ladislav Szakó, Mgr. 
Zsuzsanna Szvorák, Jozef Tankina, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdrž.:  0 
Uznesenie schválené. 
 

 
K bodu č. 15) Diskusia 
 

Do diskusie sa neprihlásil nikto. 
 
 
K bodu č.16) Záver 
 

Primátor poďakoval za účasť, poprial požehnané sviatky a uzavrel zasadnutie. 
 

Prednostka  MsÚ: Primátor mesta: 
PhDr. Andrea Mágyelová Mgr. Attila Agócs, PhD. 

I. overovateľ: II. overovateľ: 
Mgr. Zsuzsanna Szvorák Alexander Mede 

Zapísala: Bc. Klaudia Kovácsová  
 


